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Vraagnummer: S-444 (19int03954) 
 
Datum indiening: 4 september 2019   
 
Onderwerp:  opslag en recycling kunstgrasvelden 
 
Naam indiener: Henk Vreman 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding: Gemeente Belangen Overbetuwe maakt zich zorgen, naar aanleiding 
van een artikel in de Gelderlander van 2 september jongstleden, over het opgeslagen 
kunstgras in Nederland. 
Uit het hele land komen er steeds meer meldingen over het recyclen van de vele 
kunstgrasvelden die er liggen. Er is in Nederland geen enkel bedrijf dat oud kunstgras 
inneemt en kan recyclen.  
Een hoogleraar van de Universiteit Utrecht neemt aan dat de samenstelling van het 
rubbergranulaat is te vergelijken met chemisch afval. Het RIVM heeft onderzoek gedaan in 
de directe omgeving van de kunstgrasvelden en natuurgrasvelden. Zij hebben ontdekt dat de 
grond rond de kunstgrasvelden een te hoge concentratie zink, kobalt en minerale olie bevat. 
 
Op dit moment heeft de gemeente Wijchen een ondernemer in de arm genomen die de oude 
kunstgrasvelden recyclet en deze gebruikt in hondenkennel of speeltuin. Hiervoor moet de 
gemeente ongeveer € 35,000,- betalen. Het wegbrengen van één voetbalveld naar de 
recyclebedrijven in Amsterdam of Denemarken kost de gemeente ongeveer € 20,000,- tot € 
25,000,- . 
 
Onze vragen. 
 

1. Hoeveel kunstgrasvelden telt de gemeente Overbetuwe op dit moment? 
2. Wanneer moeten de kunststofgrasvelden vervangen worden in onze gemeente? 
3. Waar brengt de gemeente de, te vervangen, kunststof grasvelden op dit moment naar 

toe? 
4. Is enkel de gemeente verantwoordelijk voor de kosten van het recyclen? 
5. Zullen ook de sportclubs met kunstgrasvelden mee betalen aan het opruimen van de  

kunstgrasvelden? 
6. Zal in de toekomst door worden gegaan met het aanleggen van kunststofgrasvelden? 
7. Wat doet de gemeente op dit moment om het gebruik van kunstgrasvelden op een 

goede manier te gebruiken of te vervangen? 
8. Is er contact geweest met de gemeente Wijchen om te kijken of wij ook op een betere 

manier kunnen vinden voor het opruimen van de kunstgrasvelden? 
9. Verwacht de portefeuillehouder binnen niet al te lange tijd een goede oplossing voor 

het opruimen van deze kunstgrasvelden? 
10. Is het voor de inwoners ook duidelijk dat deze problemen zich voordoen in onze   
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 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 

inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de 

vragen te beantwoorden is 30 dagen. 

Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 

verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder. 



gemeente? 
11. Denkt de portefeuillehouder ook na over de oplossing die er moet komen om te  

voorkomen dat de chemische stoffen in de Overbetuwse grond terecht komen? En 
wat verwacht men eraan te kunnen doen? 

 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
 
H. Vreman (GBO) 


	Schriftelijke vraag :

